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Zápis z jednání Komise dopravy č. 16 konané dne  

14. 9. 2011 

 

 

 

Přítomni:  Ing. Sychra, p. Růžička, Ing. Vejmelka, p. Novotný, Mgr. Tůma, p. Zapletal,     

                  Ing. Velek, pí. Mrázková, Ing. Dvořák, plk Mgr. Dytrt, Ing. Fiedler 

                  (od bodu 5.), Ing. Lacinová, Ing. Lampová 

 

Omluveni: Mgr. Atlasová, Ing. Císovský, Ing. Břeský 

Nepřítomni:  

 

 

Komise je usnášeníschopná. Přítomno 9 členů s právem hlasovat z celkových 11. Od 5. bodu 

programu je přítomno celkem 10 členů (účast p. Ing. Fiedlera) s právem hlasovat z celkových 11.  

 

Program 16. zasedání KOD: 

 

1. Schválení zápisu z minulého jednání č. 15  

2. Schválení programu 

3. Představení nových členů KOD (Mgr. Jiří Tůma, Karel Novotný) 

4. Nařízení k OTTP (odbor KAR) 

5. Návrh na zřízení přechodu pro chodce v ulici Pod Děvínem za stanicí autobusu MHD 231 

(pokračování ul. Koulka) 

6. Návrh na zřízení zpomalovacího prahu v ulici Pod Žvahovem 50, před soukromými jeslemi 

7. Návrh na zřízení přechodu v ulici V Cibulkách  v oblasti od křižovatky s ulicí  U lesíka směrem 

do centra 

8. Žádost o parkovací místo pro invalidu (I. Růžička) 

9. Různé 

                                                                                                                                                                                     

 

Ad 1) Zápis ze zasedání 15. KOD byl schválen                                      Hlasování: 8 /1/0 - schváleno 

 

Ad 2) Program zasedání 16. KOD byl schválen                                                                                        

                                                                                                                  Hlasování: 9/0/0 - schváleno 

 

Ad 3) Ing. Sychra představil KOD nové 2 členy – pana zastupitele Karla Novotného a  

          Mgr. Jiřího Tůmu z Městské Policie. 

 

Ad 4) Ing. Arch. Lacinová s pí. Ing. Lampovou Komisi představily Nařízení k OTTP. Následně KOD 

otevřela diskusi k tomuto tématu. KOD bere na vědomí Nařízení o obecných požadavcích na 

využívání území a technických požadavcích na stavby v hlavním městě Praze a pro krátkost termínu 

pro vyjádření, doporučuje svým členům případné připomínky vyjádřit individuálně na KAR do 17. 9. 

2011. 

                                                                                                               Hlasování: 9/0/0 – schváleno 
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Ad 5) Ing. Vejmelka předložil KOD návrh na zřízení přechodu pro chodce v ulici Pod Děvínem za 

stanicí autobusu MHD 231 (pokračování ul. Koulka). Následně členové KOD vyjádřili své názory 

k této problematice.  

 

KOD doporučuje zřízení přechodu pro chodce v ulici Pod Děvínem 

                                                                                                                Hlasování: 2/4/4 - neschváleno    

 

                                                                                                                 

KOD s ohledem na směrové poměry nedoporučuje zřízení přechodu pro chodce  

                                                                                                                 Hlasování: 9 /0/ 1 -  schváleno   

 

 

Ad 6) Ing. Vejmelka KOD informoval o návrhu na zřízení zpomalovacího prahu v ulici Pod 

Žvahovem 50, před soukromými jeslemi. KOD informaci pana Ing. Vejmelky bere na vědomí a tento 

bod programu odkládá k projednání, po doplnění podkladů.                                                                                                               

 

Ad 7) Návrh Ing. Vejmelky na zřízení přechodu v ulici V Cibulkách  v oblasti od křižovatky s ulicí 

 U lesíka směrem do centra. KOD tento bod k projednání odkládá po doplnění podkladů. 

 

 

Ad 8) Vedoucí ODP, pan Růžička předložil KOD k projednání žádost pana…… o vyhrazené 

parkovací místo pro invalidu v ul. U Trojice 6, Praha 5. KOD konstatuje, že s odkazem na § 67, odst. 

9, zákona č. 361/2000 o provozu na pozemních komunikacích, v platném znění, není v tomto případě 

možné vyhovět. KOD žádá vedoucího odboru ODP o zajištění stanoviska MHMP OD. 

                                                                                                                 Hlasování: 10/0/0 – schváleno 

Ad 9) Různé 

 

Ad 9.1.) Ing. Sychra podal KOD informaci na vědomí o záměru společnosti Ekospol a.s. na území 

MČ P 5 Barrandov – Holyně.                                                                                          

 

Ad 9.2.) Ing. arch. Lacinová KOD předložila dokumentaci k územního řízení „Bytový dům 

Plzeňská“ na pozemcích č. parc. 387/2, 387/3, 387/4, 387/5 k.ú. Motol. KOD souhlasí s návrhem 

stavby při dodržení počtu parkovacích míst v souladu s vyhláškou OTTP.  

                                                                                                               Hlasování: 8/1/1 – schváleno 

 

Ad 9.3.) Ing. Fiedler požádal ODP o prověření situace DZ v ul. Stroupežnického u Ženských   

              domovů. 

 

                                                        

Jednání KOD začalo v 16.00 hod. a skončilo v 17.30 hod. 

 

Termín příštího jednání KOD: 12. 10. 2011 v 16.00 hod.   

 

Místopředseda: Ing. Sychra 

    

Zapsal:   Kateřina Caletková 

 

Ověřil:    Ing. Sychra 

 

Příloha:  Prezenční listina 


